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Op 1 februari jl. verscheen op Omroep Brabant het artikel “Code rood in West-Brabant: de 
drinkwaterreserves zijn op”.  

In dit artikel stelt Omroep Brabant:  

“Vooral in West-Brabant is het niet zeker dat er in droge periodes nog genoeg water is voor iedereen. 
“Als er in West-Brabant nu iets technisch misgaat óf er ineens veel vraag naar water is, dan kan het 
voorkomen dat er tijdelijk op plaatsen niet meer genoeg water uit de kraan komt”, zegt Brabant 
Water in een reactie. “Er zijn geen reserves meer om op terug te vallen. Het is er code rood.” 

“De hoeveelheid grondwater die in het westen van Brabant mag worden gebruikt voor drinkwater is 
niet langer genoeg. Dat komt doordat er steeds meer mensen bijkomen die huizen met een 
drinkwateraansluiting nodig hebben. En volgens Brabant Water zorgt ook de groeiende economie 
voor meer bedrijven die drinkwater nodig hebben.” 

“Bezwaren en zienswijzen van natuur- en landbouworganisaties kunnen er bijvoorbeeld voor zorgen 
dat het proces in Kruisland wordt vertraagd. Deze nieuwe drinkwaterbron kan dus te laat komen 
voor West-Brabantse inwoners. Van provincie Noord-Brabant mogen er voorlopig geen andere 
vergunningen meer bij komen.” 

 

1. Heeft het college van GS kennis genomen van het artikel op Omroep Brabant? 
2. Kan het college bevestigen dat het “code rood” is in West-Brabant ten aanzien van de 

drinkwatervoorziening? 
3. Deelt het college de mening van de PVV-fractie dat drinkwater een eerste levensbehoefte is 

en het derhalve onaanvaardbaar is dat er op bepaalde momenten niet meer genoeg water 
uit de kraan komt? 

4. Kan het college aangeven waarom zij geen nieuwe vergunningen voor drinkwaterbronnen 
meer verleent? Is het college bereid om alsnog extra vergunningen te verlenen indien dit 
voor de drinkwatervoorziening noodzakelijk is? Zo nee, waarom niet? 

5. Kan het college aangeven in hoeverre dit veroorzaakt wordt door bezwaren van 
milieuorganisaties? 

6. Deelt het college de mening van de PVV-fractie dat het risico dat er geen water uit de kraan 
komt “er nu technisch misgaat óf er ineens veel vraag naar water is” een dusdanig actueel en 
urgent risico is dat op zo kort mogelijke termijn er maatregelen genomen moeten worden 
om te zorgen dat de drinkwatervoorziening weer op orde komt? Zo nee, waarom niet? 

7. Kan het college aangeven of zij het met de PVV-fractie eens is dat, gelet op de constatering 
dat “er steeds meer mensen bijkomen die huizen met een drinkwateraansluiting nodig 
hebben”, het verder laten groeien van de bevolking door massa-immigratie onhoudbaar is? 
Zo nee, waarom niet? 

8. Deel het college de mening van de PVV-fractie dat het, gelet op het punt dat steeds meer 
bedrijven drinkwater nodig hebben, er scherpe keuzes gemaakt moeten worden en bedrijven 
die geen reële bijdrage leveren aan onze economie, zoals XXL-distributiecentra, zoveel 
mogelijk geweerd moeten worden? 

9. Kan het college aangeven hoe dit dreigende drinkwatertekort ten koste kan gaan van haar 
ambities op het gebied van extra gezonde levensjaren voor onze Brabanders? 



 


